
 
 
Referat från studiebesök på Skeppshults cykel. 
 
Den 13 november åkte vi från Hestra SPF med buss och bil till Skeppshults cykel 
för ett studiebesök. 
 
När vi kom dit så mötte oss Jonas Andersson som är vd för Skeppshults cykel. 
Vi bjöds på kaffe och bulle, under tiden berättade Jonas om cykel tillverkningen. 
Den startade i liten skala år 1911, av Albert Samuelsson som år 1920 byggde fabriken 
som än idag finns kvar. Cykeln fick inte heta Skeppshult utan Skogsstjärnan och därefter 
Smålands Original, 1945 blev det Skeppshults Cykel. 
Cyklar och trehjulingar var en god investering, framför allt trehjulingar under 1930-40 talet. 
Firman har bytt ägare några gånger under åren. Det har investerats i fabriken en svetsrobot 
1987 och senare lade de om lackeringen från våt till pulver. Ett bra miljötänk för det blir 
inga utsläpp av kemikalier. 
Skeppshults Cykeln har vunnit många priser och blivit utsedda till årets leverantör. 
2008 vann de Nothinpriset av Finnveden Forum. 
2010 tar Jonas och Magnus Andersson över firman, de siktar framåt i tiden inte bakåt. 
Vi fick se tillverkningen, de har inga lager utan tillverkat efter inkomna order. 
Det var en fin rundvandring i fabriken, det fanns också en utställning av cyklar med bra utbud 
och finesser på dem. 
Rigmor överlämnade en blomma till Jonas och tack Jonas för ett fint besök på Skeppshults Cykel. 
 
 


